
Místo:	MS Teams	
Zapisuje:	Michaela Javanská	
Přítomni:	Lukáš Novotný (P)	HP
	Michaela Javanská (M)	
	Jan Pícka (SS)	HP
	Karel Čtvrtečka (SN)	HP
	Ondřej Cakl (SP)	HP
	Matěj Bohuněk (SG)	HP
	Kryštof Šimána (SBB)	HP
	Vítek Zapletal (SBC)	HP
	Mário Alexy (SBD)	HP
	Jan Čeřovský (SBE)	HP
	Štěpán Tichý (ZSBF)	HP
	Kateřina Štouračová (ZSP)	
	Ondřej Kubíček (host)	
	Pavel Píchal (host)	
	Maximilian Molnár (host)	
	Jiří Novotný (host)	
	Nela Klimešová (host)	
	David Puchoň (host)	
	Lukáš Pavljuk (host)	
	Adam Hocman (host)	
	Vojta Halamka (VKS)	

20:05 Předseda zahajuje schůzi. Počet lidí s hlasovacím právem 9.

Bod č. 1 Kolečko

1. SS

Od poslední schůze SS vytvářel spoustu změn v hydře, které ještě nejsou nasazeny. Do hydry bylo přidáno generování platby pomocí QR kódu, který podle výběru služeb bude členům usnadňovat placení. Jediný problém nastává, že si členové nepamatují přihlašovací údaje do hydry. To je problém, ale nedá se vyřešit. Pro aktivní členy nastala změna ohledně práv v hydře, kdy se kromě SS, SN, P a M ostatním schovají některé funkce, které nemusí a teď už ani nemohou používat. Dále byla upravena nastavení pro bany a logy karet. Dále by se mělo začít trochu sledovat VIP členství tak, že bude vytvořen VIP seznam členů, kterým se bude automaticky obnovovat členství.

Se SN plánují změny v aplikačních serverech. To si vyžádá krátký výpadek, ale bude někdy večer a jen krátký, neměl by nikoho rušit.

Byl dokončen systém na inventury. P jej začal testovat a navrhl další změny a úpravy, ale systém je jinak funkční. Existuje sada QR kódů na samolepkách, kterými se bude postupně polepovat a scanovat majetek klubu. Inventury budou probíhat pod vedením jednotlivých správců místností, termín se domluví operativně.

20:12 Přichází Vojtěch Halamka. Počet lidí s hlasovacím právem 9.

Dál se řeší problémy s platbami a s emaily.

2. SN

Řešil se znovu výpadek serveru, který řeší wifi. V současnosti byl provizorně opraven, měl by fungovat bez větších problémů, ale už s SS řeší náhradní řešení.

Výpadek internetu na Cčku zavinil výpadek proudu, protáhl se kvůli nepořádku v kabelech po rekonstrukcích Enesou.

Nově máme do srpna půjčenou svářečku.

Přišel nový zdroj pro Cisco.

3. SP

Za den až dva by měl být hotový návrh na bundy a budou se tedy moct objednávat.

Ve středu proběhla schůzce PR SU. Plánují se po skončení korona krize meziklubové akce.

P doplňuje, že nás vyzvala Pražská technika, která by ráda napsala článek o největších pražských kolejích, kde bude potřeba naše spolupráce. SU také plánuje nový web, k tomu bude potřebovat naši pomoc.

20:17 Přichází Matěj Bohuněk. Počet lidí s hlasovacím právem 10.

4. SG

Po instalaci kamer byl uklizen nepořádek a vynesena odpad. Byla vyklizena masérna a skříň (regál) vedle správcovské místnosti. Byly přidány rohové lišty, aby se zbytečné neomlacovaly.

5. SBB

Stále se řeší tagger. Řešení se ujal Pavel Píchal, kterému děkujeme. Byly označeny a zaznamenány staré tagy a nyní se sleduje, kdy se případně objeví něco nového a bude se to dál řešit.

20:20 Přichází Adam Hocman. Počet lidí s hlasovacím právem 10.

6. SBC

Kromě problému s elektrikou, která je popsána výše, nic nového.

7. SBD

Na bloku přišla nová deska ke stolu do serverovny a může se namontovat. V pondělí se budou bourat sprchy na 3. patře kvůli špatným odpadům.

8. SBE

Nic nového.

9. ZSBF

Byly vytopeny sprchy v 1. patře. Nyní už opraveno a všechno funguje. ZSBF moc děkuje všem, kteří přišli pomoci s úklidem.

Za PC učebnu jsou hotovy inventury. Jinak také konečně dorazily 3 kusy podolské vlajky. Jedna bude v PC učebně, jedna v zasedačce a jedna zatím záložní.

10. Ostatní

VKS – od posledně se pokročilo s rekonstrukcí sudovny, chtěl by poděkovat všem pomocníkům. Jsou natahány kabely pro AP a pro kameru. V současnosti je v řešení jukebox. Až bude jukebox, bude z 90% hotovo.

Správci hudebny – v současnosti je hudebna z větší části zbořená. Zítra by měl přijít materiál potřebný k rekonstrukci. Probíhá třídění vybavení na použitelné do budoucna a na to, kterého se budeme zbavovat.

Bod č. 2 Informace z parlamentu + schůze s vedením SÚZ

Včera proběhla schůze parlamentu. Byla odprezentována výroční zpráva našeho klubu. Dostali jsme pochvalu za včasné dodání. Hlasovalo se o novém členovi KK, nebyl zvolen.

Ohledně 4Kč fondu proběhlo jednání s paní Makulovou. Kvůli škrtkům v rozpočtu budou zatím dodány plotýnky na některá vybraná místa na Podolí, podle chování obyvatel budou buďto staženy nebo rozšířeny.

Bod č. 3 Schválení zápisu schůze 16.2.2021

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 16.02.2021 zasláný do konference představenstvo@pod.cvut.cz 09.03.2021 16:12.

Σ: 10 ; +: 9 ; -: 0 ; ±: 1

Usnesení bylo přijato.

Bod č. 4 Odpustky

Jednotliví správci prezentují a obhajují odpustky pro členy, které mají pod sebou.

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje Odpustky I/2021 zasláné do konference představenstvo@pod.cvut.cz 11.03.2021 20:54.

Σ: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0

Usnesení bylo přijato.

Bod č. 5 HR

Cyklicky máme problém s aktivními členy. Chvíli jich je dostatek, ale jakmile odejdou, tak to po nich nemá kdo přebrat. Problém není jen u nás, ale v celé SU. Řešením by mohlo být zavedení pozice HR. P navrhuje Nelu Klimešovou.

Nela se představuje. Chtěla by P poděkovat za návrh na tuto funkci. Ráda by pořádala menší akce a setkání, při kterých by poznávala nové lidi a zajímala by se, co by je v rámci klubu mohlo bavit. Dále by se také chtěla zaměřit i na současné aktivní členy, kterým by umožnila navštěvovat různé webináře, které by nás mohli posouvat a být nám podporou. Našla si také mentoring, aby se sama posunula. ZSBF se zajímá, které akce by chtěla pořádat vzhledem k situaci v online prostředí. Napadlo ji s SBC uspořádat online pub quiz, ale neví, jestli je to reálné. Ráda by alespoň prozatím chtěla pořádat uspořádat posezení s pivem, kde by se lidé mohli setkávat a poznávat alespoň online. P namítá, jestli budou i akce pro lidi, kteří nepijí alkohol. Mezi bezalkoholové akce by ráda zapojila různé hry, deskové hry apod. Klidně by si pod sebe vzala filmový klub. Dále kávový klub, kdy by chtěla koupit kávovar a scházet se s lidmi např. v zasedačce u kávy. Probíhá diskuse ohledně budoucích plánů Nely s pořádáním akcí a se získáváním aktivních členů.

P navrhuje uspořádat schůzku, kdy bychom konzultovali nápady na akce a skupiny, které by mohl klub nabízet. P prosí, aby si každý sepsal nějaké své dovednosti a nápady, které by se mohly v rámci klubu nabízet.

Bod č. 6 Ostatní

1. Požární nádrž

Maximilian Molnár podotýká, že požární nádrž je ve stavu, kdy by se v ní rozhodně nikdo nekoupal. Přichází jaro a je tedy potřeba vymyslet, co s tím, aby byla případně použitelná. Obvykle se vyklízela na jaře, které se teď blíží. Zajímá ho názor nás ostatních, jestli má smysl ji vyčistit. P doplňuje, že kvůli covidu se vloni nenašel dostatek lidí, kteří by ji vyčistili. SBE si pamatuje, že i lidi, kteří se o to dřív starali tvrdili, že se to nevyplatí. Dodává se do nádrže spousta chemie a je to celkem drahé. P doplňuje, že chemie není problém, máme zásoby, které je potřeba spotřebovat. Tu navíc sponzoroval převážně SÚZ. SBB navrhuje nádrž jako dřív vypustit, vydrbat a zase napustit. Chemie se tam musí přidávat, protože v nádrži necirkuluje voda a proto je potřeba té chemie. Dále se obává zápachu, který by mohl s letošním rokem přijít. VKS souhlasí s procesem, který navrhuje SBB. Otázka je, jestli do toho jít nebo ne. On sám by se přiklonil k možnosti vyčištění už jen z estetického hlediska. SN souhlasí s SBB, aby se do nádrže pořídilo čerpadlo, které by napomohlo k rozmíchání chemie. Navíc navrhuje zkonzultovat s vedením kolejí, jestli by nešlo dokoupit plachtu přes plot. Probíhá diskuse ohledně možností s nádrží do budoucna.

P prosí Maximiliana Molnára, aby zkusil navrhnout jeden až dva scénáře, které by se mohly navrhnout SÚZu a případně jeden z nich zrealizovat. Dále aby si zkusil najít nějaké pomocníky.

21:56 Předseda ukončuje schůzi.